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پرداخت  های اداره کل بیمه سلامت به صورت منظم در حال انجام است
مدیر کل بیمه سلامت خبرداد:

دکتر عاطف راد مدیر کل بیمه سلامت با بیان اینکه پرداختی مردم 
در طرح »دارویار« تغییر نمی کند گفت: اداره کل بیمه ســلامت همه 
تعهــدات خود را بــه داروخانه  ها به موقع انجام داده اســت و همه 
مطالبات ماه  های مرداد و شــهریور داروخانه ها پرداخت شده است 
و هیچ مطالبه ای از بیمه ســلامت وجود نــدارد.وی تصریح کرد: در 
اجرای طرح دارویار سهم بیمه و سهم یارانه دارو را بیمه ها پرداخت 

می کنند و هیچگونه پرداخت اضافه از جیب مردم صورت نمی گیرد. 
مدیرکل بیمه سلامت مزایای این طرح را توزیع یارانه دارو متناسب با 
نیاز بیماران، بهره مندی همه دهک ها از یارانه، عدم تغییر پرداخت از 
جیب بیماران، اجرای بیمه همگانی برای آحاد مردم، برقراری پوشش 
بیمــه ای برای داروهایی که پیش از این تحت شــمول حمایت های 
بیمه ای نبوده انــد، اصلاح الگوی مصــرف دارو و کاهش تقاضای 

القایــی وحمایت ویژه از داروهای مصرفــی بیماران خاص و صعب 
العلاج بیان کردند.دکتر عاطف راد یادآور شــد: در قانون بودجه سال 
جاری بر پرداخت یارانه داروها از مســیر بیمه ها تاکید شده است تا 
مردم دچار پرداخت اضافه نشوند.مدیرکل بیمه سلامت گیلان تاکید 
کرد: تمامی افراد تحت پوشــش بیمه و همچنین افرادی که دارای 

نسخه الکترونیکی هستند از مزایای این طرح بهره مند می شوند. 

شهرستان
گزارش

به نقــل از روابط عمومی بنیاد مســکن انقلاب 
اسلامی استان گیلان، به مناسبت روز ملی روستاو 
عشایر جمعی از خبرنگاران از روستاهای امام زاده 
شفیع و میر محله از توابع شهرستان ماسال بازدید 

کردند. 
حامد دائمی مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان گیلان در حاشیه این بازدید در گفت وگویی 
با اشــاره به نقش مهم روستاییان در خودکفایی و 
پیشرفت کشور گفت: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
با پشتوانه حساب ۱۰۰ حضرت امام ) ره( به عنوان 
مهمترین دســتگاه خدمت رســانی به روستاییان 
اســت.وی افزود: برای کاهش مشکلات مناطق 
روســتایی با اجــرای طرح های هادی، مســکن 
محرومین، اقشــارکم درآمد، صدور اسناد مالکیت 
روســتایی و همراهی در حوادث غیر مترقبه مانند 
ســیل زلزله و دیگر موارد، بنیاد مســکن انقلاب 
اســلامی یاور همیشه همراه روســتا و روستاییان 
اســت.وی اضافه کرد: اجرای طرح صدور اســناد 
مالکیت به روســتاییان تاکنــون نزدیک به ۶۰۰۰ 
برگ سند مالکیت روستایی در ۷۹۶ روستا و افزون 
بر ۸۵۰ فقره ســند مالکیت در ۱۶شهرزیر ۲۵هزار 

نفر به ساکنین تحویل داده شد.
وی گفــت: در روســتای امامزاده شــفیع بخش 
شاندرمن از توابع شهرستان ماسال در سال جاری 
بــا صرف هزینه یــک میلیارد تومان کار ســنگ 

فــرش و کانیو محوطه امامزاده به اتمام رســید و 
همچنیــن برای بازنگری طرح هادی این روســتا 
۵/۱ میلیاردتومان مصوب شــد کــه با تخصیص 
اعتبار پیاده روســازی، ایجاد پیر نشــین، و پیش 
بینی فضای ورزشــی برای جوانان اجرایی خواهد 
شــد.دائمی با اشاره به اهمیت روســتای امامزاده 
شــفیع بخش شــاندرمن گفت :این روستا با ۲۰۰ 

خانوار جمعیت نقش مهمی درجذب گردشگر دارد 
لذا با صــرف هزینه یک میلیــارد تومان از محل 
اعتبارات ملی ،۱۵۰۰متر ســنگ فرش و۳۰۰متر 
جوب ســازی در محل امامزاده شــفیع این روستا 
انجام شــد .وی افزود: مرحلــه اول اجرای طرح 

هادی این روستا به پایان رسید.
وی اضافه کــرد: کار پرداخت تســهیلات طرح 

ویژه مسکن روستایی در روستای امامزاده شفیع از 
سال ۱۳۸۴ با پرداخت ۵ میلیون تومان تسهیلات 
بانکی آغاز شد و در سال گذشته نیز در این روستا 
برای ۸ واحد مسکونی محرومین تسهیلات ارزان 
قیمت بانکــی و به هر واحد ســه میلیون تومان 
کمک بلاعوض از محل حساب ۱۰۰ حضرت امام 
)ره( پرداخت شــدکه مجموعه اقدامات انجام شده 
باعث شد که مهاجرت روستاییان معکوس شود.در 
ادامه مهندس دائمی با ورود به روستای میرمحله 
بخش مرکزی شهرســتان گفت: از سال ۱۳۹۴ با 
حمایت مهندس شــاملو معاونت عمران روستایی 
بنیاد مســکن انقلاب اسلامی کشــور کار اجرای 
طرح هادی روستای شامل جدول، کانیو ، محوطه 
سازی امامزاده و مسجد در دستور کار قرار گرفت 
که با تخصیص اعتبار بخشی از کار به اتمام رسید .

وی یــاد آور شــد: اجرای طرح هــای هادی در 
روســتاهای بالای ۲۰خانوار ،جدول کانیو،پیاده رو 
سازی ،اســفالت معابر روستایی، مرمت و بازسازی 
مکان هــای مذهبی و گردشــگری با تخصیص 
اعتبارات همچنان تــداوم دارد.حامد دائمی گفت: 
همزمان با آغاز طرح ملی مقاوم ســازی مســکن 
روســتایی از سال ۱۳۸۴ در روســتا میرمحله ۶۴ 
واحد مســکونی مقاوم سازی شــد و علاوه بر آن 
به سه واحد مســکونی محرومین در سال گذشته 
تســهیلات بانکی و کمک های بلاعوض از محل 

حســاب ۱۰۰ امام )ره( پرداخت شد.وی افزود: در 
بازســازی و ساماندهی این روستا در مرحله اول با 
اعتبــار ۷۰۰ میلیون تومان یــک هزار و ۸۰۰ متر 
در شهریورماه سال  سنگ فرش،۶۵۷۰متراسفالت 
۱۳۹۷ بــا حضور معــاون عمران روســتایی بنیاد 
مســکن انقلاب اسلامی کشــور به بهره برداری 
رســید، همچنین درمرحله دیگــری از اجرای این 
طرح ۵۰۰میلیون تومان اعتبار تخصیص یافت که 
۳۰۰ متر سنگ فرش انجام شد.وی اضافه کرد: در 
سال جاری نیز با اعتبار یک میلیارد تومان از منابع 
ملی اجرای طرح های یادشده دراین روستاها تداوم 
دارد.لیلا صمدی بخشدار بخش مرکزی شهرستان 
ماســال نیز در ایــن گفت وگــو از اقدامات انجام 
شده دستگاههای اجرایی قدردانی کرد و خواستار 
افزایش اعتبارات ملی برای کاهش مشــکلات در 
حوزه های عمرانی، آب اشامیدنی، برق، مخابرات 
و اسفالت معابر مناطق روستایی شد.وی در بخشی 
دیگر شهرستان ماســال را گردشگر پذیر خواند و 
گفت در بخش ســاخت و ساز در مناطق روستایی 
مشکلات عمده ای وجود دارد که بخش عمده آن 
مرتبط با منابع طبیعی اســت که باید ماده ۴ قانون 
ساخت و ساز برای روستاییان در مناطق روستایی 
اجرایی شود.گفتنی است بازدید میدانی خبرنگاران 
از اجرای  طرحهای بنیاد مســکن انقلاب اسلامی 

استان گیلان در سطح استان تداوم دارد.

»آوا« شنوای درد ناشنوایان کهگیلویه شد
معلولیت با چاشنی محرومیت

   حمیده تابش نژاد
»مرکز آوا« در شهرســتان کهگیلویه در حالی که معلولیت 
دست در دســت محرومیت داده، روزنه امیدی برای شنیدن 
درد ناشنوایان شد.اتوانی کامل یا محدودیت در شنیدن صداها 
را اختلال شنوایی می نامند که این اختلال درجه بندی شده و 
ممکن اســت در دسته های ملایم، متوسط، شدید و یا عمیق 

جایگذاری شود.
هر چند ناشنوایان به دلایل متعددی از وجود نعمت شنوایی 
بی بهره هستند، اما گاهی همت و غیرت آنها در بروز استعداد 
و توانایی های مختلف همگان را به تحســین وا داشته و در 
جایگاه هــای ملی و فرا ملی افتخار آفرینی کرده اند. از زمانی 
که گوش شــنوایی بوده در تبلیغــات نهادها و ادارات گفته و 

نوشته شده معلولیت محدودیت نیست.
اما براستی برای این معلولیت ها کاری انجام می شود!؟.

هزینه بالای سمعک
معمولًا افرادی که دچار مشــکل شنوایی هستند به سمعک 
نیاز داشــته و این افراد برای اینکه بتوانند همانند افراد عادی 
زندگی کنند، نیاز به حمایت هــای ویژه تری دارند و حمایتی 
که هم بتوانند با آن اشتغال، مسکن و مستمری و مراقبت از 
خود را انجام دهند باید اجرایی شــود. متأسفانه هزینه بالای 
سمعک بســیاری از خانواده در کهگیلویه را با مشکل خرید 
مواجــه می کند. در همین راســتا به مرکز آوای شهرســتان 
کهگیلویه رفتیم تا از نزدیک شاهد فعالیت های این مجموعه 
باشــیم. رئیس اداره بهزیستی شهرســتان کهگیلویه در این 
راســتا گفت: مرکز اختلال شــنیداری »آوا« با نظارت اداره 

بهزیستی شهرستان کهگیلویه در حال فعالیت است.
سید علی اصغر شکرایی زاده با اشاره به خدمات این مرکز، 
افزود: در حال حاضر تمامی خدمات ارائه شــده در مرکز آوا 
به صورت دولتی بــوده و پذیرش و خدمات دهی با ظرفیت 

پذیرش تا سقف ۶۵ نفر با رعایت پروتکل ها را دارا است.
کهگیلویه ۴۶۶ ناشنوا و کم شنوا دارد

وی ابراز داشــت: شهرستان کهگیلویه افزون بر سه هزار و 
۹۴۷ توانخــواه یا معلول تحت حمایت دارد که بیش از ۴۶۶ 

نفر آنها درگیر مشکلات ناشنوایی و کم شنوایی هستند.
وی با بیان اینکه حیطه کاری این مرکز شناسایی مشکلات 
شــنوایی کودکان و معرفی به مراکز درمانی اســت، تصریح 
کرد: پس از انجام عمل جراحی و کاشــت حلزون، پروســه 
زبان آموزی و تلاش برای بهبود عملکرد کودکان در مدارس 
توسط مربیان مرکز زیر نظر اداره بهزیستی شهرستان انجام 

می شود.
پرداخت یارانه به مددجویان

وی با اشــاره به پرداخت یارانه یک میلیون و دویست هزار 
تومان برای هر مددجو توســط سازمان بهزیستی گفت: این 
مرکز به دلیل مشــکلات مالی مردم منطقه از گرفتن سهم 
خانواده در درمان کودکان خودداری می کند که جای تقدیر و 
تشکر دارد. شکرایی زاده با اشاره به سن پذیرش کودکان تا 
۱۲ سال، تاکید کرد: مهمترین رسالت و مانورهای این مرکز 
کمک به کودکان ناشنوا است تا دانش آموزی از تحصیل جا 
نماند و بتواند در کنار بقیــه دانش آموزان در مدارس عادی 
تحصیل کنند. همچنین مدیر و مسئول فنی مرکز توانبخشی 
آوا پس از معرفی ظرفیت »توانبخشی شنوایی سنجی، تربیت 
شــنوایی، گفتاردرمانی، کاردرمانی، روانشناسی و …« برای 
توانخواهان، اظهار داشت: غربالگری و تشخیص کم شنوایی 
از بدو تولد، کاشت حلزون، اســتفاده زودهنگام از سمعک و 
بهــره گیری از آموزش های تخصصی »تشــخیص، مداخله 
زودهنگام خانواده محور و تربیت شــنوایی« سبب شده است 
تا همه کودکان بتوانند بدون معلولیت شــنوایی به بزرگسالی 

رسیده و بتوانند در جامعه فردی توانمند باشند.
نسیم دانش دوست با اشاره به اینکه کم شنوایی و ناشنوایی 
از شایع ترین اختلالات مادرزادی اســت، ، افزود: طبق آمار 
حدود ۶۰ تا ۷۰ درصد کودکان کم شــنوا و ناشــنوا حاصل 

ازدواج های فامیلی می باشند.
وی تاکید کرد: حتی ممکن اســت فرد کم شــنوا در یک 
خانواده و فامیل وجود نداشــته باشد اما ژن های منتقل شده 
در ازدواج های فامیلی سبب بروز اختلالات مادرزادی و تولد 

نوزاد مبتلا به اختلالات شنیداری شود.
دانش دوست بیماری های ژنتیکی، سندرمی و حوادث دوران 
بارداری را از دیگر عوامل کم شنوایی و ناشنوایی در نوزادان 
عنوان کرد و گفت: در مرکز آوا علاوه بر خدمات ذکر شــده، 
تلاش بر این است با آگاه سازی جامعه هدف و تاکید استفاده 
از مشــاوره های پیش از بارداری و انجام اقدامات پزشــکی 
پیشگیرانه، تا حد امکان از تولد نوزادان مبتلا به کم شنوایی 

و ناشنوایی جلوگیری شود.
وی تاکید کرد: دســتیابی به این مهم نیازمند توجه بیش از 

پیش خانواده ها و سازمان های آموزشی و فرهنگی می باشد.
فرماندار شهرســتان کهگیلویه نیز بر اهمیت خدمت رسانی 
به کودکان کم شنوا و نقش خانواده های در توانمندسازی این 

فرشتگان تاکید کرد.
سید عبدالعزیز موسوی با قدردانی از مربیان و تیم تخصصی 
مرکز توانبخشــی، گفت: آگاه سازی خانواده ها، تأمین منابع، 
امکانــات و تجهیزات لازم در اداره بهزیســتی شهرســتان 

کهگیلویه و مرکز توانبخشی ستودنی است.
اشتغال زایی برترین فوتبالیست آسیا

مســئول کانون ناشــنوایان کهگیلویه نیز که خود یکی از 
ناشنوایان شــهر دهدشت اســت، گفت: حمایت های حوزه 

اشتغال ناشنوایان در استان ضروری است.
اســماعیل دژه که یکی از برترین فوتبالیست های ناشنوای 
ایران و دارنده عنوان برترین فوتبالیســت آسیاست، افزود: با 
راه انــدازی یک واحد کارواش اشــتغال زایی حداقل ده نفر 
از ناشــنوایان محقق شده و در صورت گسترش این کارگاه، 
اشتغال زایی تعداد زیادی از مددجویان و معلولین کم شنوا در 

این واحد را خواهیم داشت.
وی خواستار توجه ویژه متولیان به ناشنوایان شد.

حل مشکلات ناشنوایان کهگیلویه، کمک به تهیه سمعک 
و در نهایت راه اندازی شــغل با حمایت و پرداخت تسهیلات 
ارزان قیمت و یا قرض الحسنه و همچنین حمایت همه جانبه 
مســئولین می تواند گام مؤثری برای برون رفت از مشکلات 

فعلی جامعه ناشنوایان و کم شنوایان شود.

مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی استان گیلان :

بنیاد مسکن انقلاب اسلامی یاور همیشه همراه روستا و روستاییان است

با حضور شــهردار بندربوشــهر امیر حســین احمد پور به عنوان سرپرســت ســازمان 
فرهنگی،اجتماعی و ورزشــی و همچنین ایرج حســین پور به عنوان سرپرست مدیریت 
ارتباطات و امور بین الملل شهرداری بندر بوشهر معارفهشدند. به گزارش واحد خبر و رسانه 
مدیریت ارتباطات و امور بین المللشهرداری بندر بوشهر، حسین حیدری در این آیین اظهار 
کرد: بخش های فرهنگی شهرداری بندر بوشهر در مبحث موضوعات روزجامعه باید تولید 
محتوای قوی و تاثیرگذار داشــته باشند.وی بیان کرد: تولید محتوای قوی علاوه بر ایجاد 
ارتباط موثر بینشهرداری و شهروندان به پیشبرد برنامه های تعریف شده در حوزهفرهنگ 
شهروندی کمک شایانی خواهد کرد. حیدری ادامه داد: برای تحقق رسالت های این بخش 
شهرداری ازنیروهای شایسته و ارزشمندی برخوردار است که باید در بخشفرهنگی به خوبی 
از آنان استفاده کرد. وی اظهار کرد: روابط عمومی شهرداری نیز با توجه به ظرفیت هاییکه 
در اختیار دارد باید در کنار برنامه های فرهنگی بتواند دستاوردهای مجموعه را به خوبی به 
شــهروندان منعکس کند.حیدری ادامه داد:  ارائه مناسب دستاوردها و اقدامات شهرداری 
بدونتردید به افزایش سطح رضایت مندی شــهروندان از مجموعه شهرداریکمک خواهد 
کــرد. وی گفت: روابط عمومی به عنوان چشــم بینا و گوش شــنوای مجموعهمی تواند 
شــرایطی فراهم آورد تا ایده ها و پیشنهادات شهروندانبرای کمک به مدیریت شهری به 
خوبی جمع آوری و تدوین شــود.حیدری در ادامه با تقدیر از تلاش های  سرپرستان قبلی 
سازمانفرهنگی، اجتماعی و  مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداریبندر بوشهر برای 

سرپرستان جدید این مجموعه ها آرزوی موفقیت کرد.

رئیس شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه انتصابات نشان دهنده نگاه 
شهردار به مدیریت شهر اســت، گفت: کمیته شایسته گزینی انتصابات در 
شــهرداری بر اساس تخصص و نیاز شــهر و ایجاد تحول شهر راه اندازی 
شود. علی قاسم پور در مراسم تکریم سرپرست سابق شهرداری کرج عصر 
روز یکشــنبه ) ۱۷ مهر( با حضور اعضاء شــورای اسلامی شهر، مدیران و 
مسئولین مدیریت شــهری در سالن جلسات شهرداری برگزار شد، شایسته 
گزینی را رویکرد اساسی در انتصابات مدیران شهرداری عنوان کرد و افزود: 
مدیریت شهری با راه اندازی کمیته انتصابات حتی المقدور از ظرفیت مغفول 
مانده در بدنه نیروهای مجرب درون سازمان استفاده کند و همچنین توجه به 
تخصص و تجربه افراد را مدنظر قرار دهد. رئیس شورای اسلامی شهر کرج 
ضمن تقدیر و تشکر از زحمات چهارماهه سرپرست سابق شهرداری تصریح 
کرد: امانتداری، صداقت و با برنامه بودن برای هدایت کلانشهر کرج از اوجب 
واجبات اســت لذا با توجه به فرصت هایی که به هر دلیلی در طی این مدت 
از دست رفته اســت ، امیدواریم با برنامه ریزی و کار ویژه توسط سرپرست 
شــهرداری پی گیری و دنبال شــود. قاسم پور از مجموعه مدیریت شهری 
خواست تا تمام توان خود را به کار گرفته و با خدمت رسانی بهتر  پاسخگوی 
مردم شوند.رییس شورای اســلامی شهر کرج اظهار داشت: ۱۴ ماه از عمر 
دوره ششــم شورای شهر  می گذرد که در طی این مدت ۱۸ پروژه به همت 
شهرداری و شورای شهر به بهره برداری رسیده است. قاسم پور خاطرنشان 
کرد: در طول این مدت اگر اطلاع رســانی خوبی داشــتیم و به مردم اعلام 
می کردیــم که در هر ۲۳ روز یک پروژه در این کلانشــهر به بهره برداری 

رسیده است قطعا در کشور خوش درخشیده بودیم.وی با بیان اینکه ناکارآمد 
سازی شورا و شهرداری را بر نمی تابیم، تاکید کرد: هر مدیر شهری که سوار 
قطار شود و با این قطار حرکت و تلاش کندُ در کنار شهردار موفق خواهد بود 
و هر مدیری که نمی تواند سوار قطار خدمت رسانی به شهر و مردم شود، به 
سرپرست جدید شهرداری اعلام کند و اجازه دهد روحیه تازه در شهر شکل 
بگیرد و کارها به جلو هدایت شود. قاسم پور عنوان کرد: انتخاب مهرداد کیانی 
به عنوان شهردار کلانشهر کرج، گوشه  ای از اجماع درونی شورای شهر است 
و رای آقای کیانی نشــان از عدم اختلاف است. قاسمپور خاطر نشان کرد: 
شهردار جدید با اجماع خوبی رای آورده است و این نشان دهنده آن است که 

به شهر اعلام کنیم اعضای شورا به صورت  متحد در کنار شهردار هستند.

سرپرست شــرکت گاز مازندران از وجود توانمندی صنعتی سازی 
کنتورهای دیافراگمی هوشــمند BLE با قابلیــت قرائت از راه 
دور در اســتان مازندران خبر داد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
گاز اســتان مازندران، قاسم مایلی رســتمی، درباره علت پیشنهاد 
صنعتی سازی کنتور هوشــمند BLE با قابلیت قرائت از راه دور 
در سطح کشور که اخیرا در نشســت آمادگی شرکت ملی گاز در 
حضور معاون وزیر نفت و مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران مطرح 
کرد، گفت: قیمت تمام شــده پایین کنتور BLE با حفظ تمامی 
قابلیت های هوشمندسازی از جمله؛ تصحیح کنندگی عدد حجم گاز 
عبوری، ثبت مصرف ســاعتی و یا لحظه ای، غیرقابل دستکاری 
بــودن، قرائت از راه دور، وجود امکان فنــی و دانش نگهداری و 
تعمیرات در داخل کشور، جلوگیری از تنش های اجتماعی و سیاسی 
ناشی از تعدیل کامل نیروهای کنتورخوانی از جمله دلایل اصالت 
فنی این کنتور و اصرار شــرکت گاز مازندران برای صنعتی سازی 
آن می باشــد. وی افزود: وجود شــرکت های ساخت، تعمیرات و 
کالیبراســیون کنتورهای دیافراگمی در مازندران از یک ســو و از 
سوی دیگر وجود شرکت های دانش بنیان فراوان در حوزه ساخت 
بردها و تامین باتری های اســتاندارد و همچنین پشتیبانی از این 
کنتور، مازندران را به قطب تولید کنتورهای هوشمند BLE تبدیل 
خواهد کرد. سرپرســت شرکت گاز مازندران همچنین خاطرنشان 
کرد: بر این اساس قابلیت بالای عملیاتی شدن و همچنین هزینه 

تمام شده بسیار پایین که پیش بینی می شود برای تولید تعداد بالا 
به ازا  هر کنتور یک میلیون تومان باشــد، اجرای پروژه بروزرسانی 
برای۲۰میلیون کنتور دیافراگمی کشــور و تجهیز آن ها به سامانه 
BLE ظرف حداکثر  ۵ ســال صــورت خواهد گرفت. وی تاکید 
کرد: چنانچه این فناوری توسط شرکت گاز مازندران در اختیار همه 
شرکت های تولید کننده کنتور گاز در کشور قرار بگیرد، زمان اجرای 
پروژه از ۵ ســال به ۳ سال کاهش خواهد یافت. مایلی رستمی با 
بیــان اینکه این پروژه هیچگونه نیازی به تامین ارز خارجی ندارد، 
عنوان کرد: کنتورهای مشــغول به کار از محل جداســازی شده، 
کالیبره و در نهایت به این سامانه تجهیز و مجددا نصب می شود.

شــهردار اراک با بیان اینکه تدوین اطلس سرمایه گذاری این شهر در دستور کار قرار دارد، 
گفت: در راســتای تدوین این سند، از ظرفیت های علمی، مشاوره های تخصصی و جامعه 
نخبگانی حوزه اقتصاد شــهری بهره گیری شــده و به زودی به عنوان سند توسعه عمرانی 
اراک بهره برداری می شــود.»علیرضا کریمی«  افزود: توسعه و عمران شهری با بودجه ها 
و درآمدهای محدود مدیریت شــهری امکان پذیر نیســت و یا سرعت آن کند است که در 
این راســتا اســتفاده از ظرفیت ها و ســرمایه گذاری بخش خصوصی امری ضروری است.

شــهردار اراک عنوان کرد: نقش سرمایه گذاری شهری در توسعه و رونق اقتصادی شهر از 
اهمیت ویژه برخوردار اســت که از این رو، مدیریت شهری در حوزه سرمایه گذاری اقدامات 
قابل توجهی دارد که در این راســتا ساماندهی سرمایه گذاری با مشارکت بخش خصوصی و 
شهروندان صورت گرفته است، چراکه ظرفیت و پتانسیل های شهری باید شناسایی شده و 
بعد از مشــاوره با طراحان و کارشناســان مربوطه و امکان سنجی در سه حوزه گردشگری، 
اقتصادی و تجاری به کار گرفته شــود. کریمی بیان کرد: به منظور بررســی ظرفیت های 
اقتصادی بخش خصوصی در توسعه شهری، همایش فرصت های سرمایه گذاری کلانشهر 
اراک با حضور سرمایه گذاران دارای اهلیت و تخصص در حوزه عمران شهری چهارم و پنجم 
آبانماه در این شهر برگزار می شود.وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: طرح اتاق مادر 
و کودک ترمینال مسافربری اراک در مراحل پایانی خود به سر می برد و پیش بینی شده در 
هفته کودک به بهره برداری برسد و ایجاد اتاق های مادر و کودک در تمام بوستان های شهر 

اراک در دستور کار قرار دارد.

محمدرضا ســمیعی مدیرعامل شرکت گاز اســتان مرکزی گفت: تبلیغات با دو شکل 
بازدارندگی و وآگاهی دادن بســیارمی توانــد درفرهنگ مصرف عامه تاثیرگذاربوده و از 
طرفی اطلاع رســانی صحیح موجب بالارفتن وآگاهی دادن به مخاطبین ومشــترکین 
می شــودبه گزارش روابط عمومی شرکت گازاســتان مرکزی سمیعی گفت: مشترکین 
گرامی درکنار تداوم بخشــیدن به فرهنگ صحیح  مصرف می توانند درجامعه بازخورد 
بســیارزیادی داشــته واین امر می تواند مارا به سوی مصرف بهینه و چگونگی مصرف 
درعادات زندگی روزمره قرار داده واین چگونگی مصرف درهمه مشــترکین به شــکل 
مداوم اجراگردد. وی ادامه داد: شــاید نکات واجرای بسیار ضروری و درعین حال ریز  و 
بــه ظاهرکم اهمیتی درقالب اجرای آن در هر ابزار تبلیغاتی صحیح،می تواند درفرهنگ 
ســازی مشترکین وعموم مردم نقش بســته و به عنوان فرهنگ قالب در زندگی مردم 
ســاری وجاری شود و این برعهده رســانه ها است که این تداوم اطلاع رسانی وآگاهی 
بخشی مشترکین را گسترش داده و بازخورد آن درکاهش مصرف،کاهش حوادث،کاهش 

هدررفت گازطبیعی،کاهش هزینه ها وبسیاری عواید دیگر را در پی خواهد داشت.
ســمیعی درپایان افزود: ریشه همه مشکلات وآســیب ها، عدم دسترسی به اطلاعات 
صحیح و ناآگاهی اســت و بالا بردن اطلاعات درسطح وسیع و همچنین عمق دادن بر 
این آگاهی، مشترکین را به سوی به حداقل رساندن آسیبهای مالی وجانی رهنمون کرده 
واین برعهده متولیان این فرهنگ سازی است که رسالت فرهنگ سازی را بردوش می 

کشند وتلاش درجهت این مهم را برعهده دارند.

معارفه مدیران سازمان فرهنگی ارتباطات 
وامور بین الملل شهرداری بوشهر

 کمیته شایسته گزینی انتصابات 
در شهرداری راه اندازی شود 

مازندران می تواند مرکز صنعتی سازی 
کنتور گاز هوشمند باشد

تدوین اطلس سرمایه گذاری اراک 
در دستور کار است

 اطلاع رسانی صحیح موجب 
بالارفتن آگاهی مشترکین می شود

با حضور شهردار بندربوشهر برگزار شد؛

سرپرست شرکت گاز مازندران:رئیس شورای اسلامی شهر کرج :

جهت چگونگی مصرف گاز؛شهردار اراک: 


